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Munkebo Antennloug
Referat fra Generalforsamling den 3. maj 2A22

Valg af dirigent.
Da bestyrelsen alene var fremmødt, blev formanden valgt til dirigent.

Årsberetning ved formand.
Formanden aflagde årsberetning, der blev godkendt enstemmigt.

Regnskab 2020 samt budget 2021 ved kassereren.

Kassereren fremlagde årsregnskab og budget.

Såvel regnskab som budget blev herefter godkendt ensternmigt.
Evt. indkomne forslag.
Bestyrelsen fremlagde forslag til mindre vedtægtsændringer. Tilpasninger til nutidens drift i

foreningen. Det blev enstemmigt vedtaget.
Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer. (Kasserer Claus Thor Hansen, Hans Larsen,

Jens Tom Toft Jensen) De genopstillede alle og der var ikke modkandidater, så de blev
genvalgt.

Valg af 2 bestyrelsessuppleanter.
lngen fremmødte, så ingen valgt.

Valg af registreret/statsautoriseret revisor.
Herunder indstilling fra revisor omkring beslutning om, at revisor skal aflægge "Revision
efter Erhvervsstyrelsens erklæringsstandard for små virksomheder, udvidet gennemgang".

Bestyrelsen foreslog genvalg af BDO Odense og deres anbefaling af aflæggelse af revision.
Det blev enstemmigt vedtaget.

Eventuelt.
Tom Andersen {Stofa} informerede generalforsamlingen om, at der nok ville komme
ændringer og prisstigninger i pakkerne for 2023. Det er dog ikke endeligt fastsat endnu.
Men da folketinget har vedtaget at KODA skal momses og der også forventes prisstigninger
fra udbyderne af tv-stationerne, kan prisstigninger nok ikke undgås, selvom man evt.
reducerer pakkerne for de mindst benyttede kanaler. Men igen, der er ingen beslutninger
herom endnu.

Herefter blev generalforsamlingen afsluttet og dirigenten overgav ordet til formanden,
som takkede for god ro og orden.
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På bestyrelsens vegne:

Kasserer Claus Thor Hansen


